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产品详情

聚集近百位新生代设计师的“Designer's Gate”

潮流女装，时尚男装，箱包，时尚配饰等新崛起的100名设计师们将在此展区参展。本次展会的设计师相
比去年增加了2倍，独-家品牌汇聚一堂，必将是备受买家瞩目的展区之一。

「简单而时尚的对比色调，融入到日常生活的现代时装」款式简约而有下垂感的连衣裙，宽松的线条打
造独特款式。

活跃在以时装设计为中心，布料设计，插画设计，CG设计等广泛领域 。在经历了纽约，东京，上海等
地的服装设计修行后，2014年品牌「ENLEE」，使用先进技术打造褶饰刺绣，重叠礼服和裙装也可分开
穿着使用。

"Designer's Gate" gathering nearly a hundred new-generation designers

100 newly emerging designers such as fashionable women's clothing, fashionable men's clothing, bags, fashion
accessories, etc. will participate in this exhibition area. The number of designers in this exhibition has doubled
compared to last year. The gathering of exclusive brands will definitely be one of the exhibition areas that attract the
attention of buyers.

"Simple and fashionable contrasting colors, modern fashion that blends into everyday life" styles are simple and
drooping dresses, with loose lines to create unique styles.

Active in a wide range of fields such as fashion design, fabric design, illustration design, and CG design. After
experiencing clothing design practice in New York, Tokyo, Shanghai and other places, in 2014, the brand "ENLEE"
used advanced technology to create pleated embroidery, overlapping dresses and skirts can also be worn separately.

100人近くの新世代デザイナーが集う「デザイナーズゲート」



ファッショナブルな婦人服、ファッショナブルな紳士服、バッグ、ファッションアクセサリーなど、1
00人の新進デザイナーがこの展示エリアに参加します。 今回の展示会のデザイナー数は昨年に比べて
2倍になり、高級ブランドの集いは間違いなくバイヤーの注目を集める展示エリアのひとつとなるでし
ょう。

「シンプルでファッショナブルなコントラストカラー、日常に溶け込むモダンファッション」スタイ
ルは、ルーズなラインで個性的なスタイルを演出するシンプルで垂れ下がったドレスです。

ファッションデザイン、ファブリックデザイン、イラストレーションデザイン、CGデザインなど幅広
い分野で活躍。 ニューヨーク、東京、上海などで服飾デザインを体験した後、2014年にブランド「EN
LEE」は高度な技術を駆使してプリーツ刺繡を作り、重ね着やスカートも別々に着用することができ
ます。
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